
Kort presentation av de nominerade till styrelsen 

 

Anna Bergström - nominerad till ordförande    

Har jag fortsatt förtroendet ställer jag gärna upp som ordförande för Stork ytterligare ett år. 

Jag har haft ordförandeuppdraget i många år nu men känner mig fortsatt starkt engagerad i 

uppdragets alla delar; ridskolan, privathästägarna, som arbetsgivare och inte minst alla 

aktiviteter stork erbjuder! 

 

Vad i uppdraget har fångat ditt intresse? 

Helheten av att vara en ledare i en sådan bred förening brinner jag för, jag känner fortfarande 

ett stort engagemang för medlemmar, personal och hästar.  

 

Vad är det hos dig som gör dig lämplig till uppdraget? 

Min diplomatisk och in lyssnande förmåga men också beslutsamhet för att komma framåt i 

frågor. Jag har en stark förmåga att se olika perspektiv på frågor, vilket är viktigt som 

ordförande. Efter flera år som ordförande kan jag verksamheten, jag känner personalen och 

har lärt känna många medlemmar vilket gör uppdraget ännu roligare.  

 

 

 

Susanna Andersson – nominerad till styrelseledamot (är i dag vice ordförande och fortsätter gärna 

med det) 

 

Vad i uppdraget har fångat ditt intresse? 

Allt. Bistår med bidragsansökningar, skriver verksamhetsberättelser, är med i 

terminsplaneringen etc. 

 

Vad är det hos dig som gör dig lämplig till uppdraget? 

Villig att lägga tiden och engagemanget, brinner för ridskolan och har lång erfarenhet som 

funktionär i en ridklubb. 

 

 

 

Sandra Diekmann – nominerad till styrelseledamot 

 

Vad i uppdraget har fångat ditt intresse? 

Att bidra till en bra verksamhet för barn, ungdomar och vuxna som har det gemensamma 

intresset – hästar. 

 

Vad är det hos dig som gör dig lämplig till uppdraget? 

Erfarenhet av tidigare styrelseuppdrag, både inom ridklubbar och andra föreningar  

 

 

 



Camilla Skogberg – nominerad till suppleant  

 

Vad är det hos dig som gör dig lämplig till uppdraget? 

Jag har upplevt det året som jag har varit suppleant som mycket givande, intressant och kul 

och fortsätter gärna mitt engagemang i styrelsearbetet för vår älskade förening.    

 

Vad är det hos dig som gör dig lämplig till uppdraget?  

Jag hoppas och tror att jag tillfört styrelsen arbete positivt med mitt engagemang i dess arbete 

och skulle se fram emot att få engagera mig ytterligare ett år. Dessutom upplever jag det som 

positivt och som en fördel att jag deltar i styrelsearbetet i min roll som caféansvarig eftersom 

det underlättar planeringen av den delen av verksamheten samt vid planeringen av diverse 

arrangemang som klubben har.  

 

 

 

 

Jenny Eriksson – nominerad till suppleant  

 

Vad i uppdraget har fångat ditt intresse?  

För att jag har hästen där och vill vara engagerad i klubben och hjälpa till med arbetet framåt. 

 

Vad är det hos dig som gör dig lämplig till uppdraget? 

Jag är engagerad i klubben och vill hjälpa till med arbetet framåt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


